
-----Original Message----- 
From: Ekaterina Tuncheva   
Sent: Friday, September 18, 2020 11:57 AM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject:  
 
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община Уважаеми г-н 
Чобанов, Днес се запознах с Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни 
детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията 
на Столична община. 
От него става ясно, че възнамерявате да премахнете допълнителната точка за дете, 
посещаващо СДЯ. 
Намерението Ви да го приемете от следващата година и по този начин да ме поставите в 
заварено положение, без опция за промяна нарушава правата ми и тези на моето дете. 
Подобни промени, считам че се: 
1) обсъждат 
2) приемат в разумен период, в който хората могат да направят своя информиран избор. 
Детето ми вече посещава СДЯ и приемането на този проект лишава мен и семейството ми от 
избор, което считам за дискриминация. 
Моля, да вземете моето становище предвид при обмислянето на следващите Ви действия. 
С уважение, 
Екатерина Тунчева 
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